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Zápisnica z 15. stretnutia 
 
Prítomní účastníci: 
Timotej Masár 
Roman Lipták 
Radoslav Kubalec 
Matúš Kuma 
Ondrej Kocák 
 
Dátum: 09.02.2025 
 
Plán stretnutia: 
Konzultácia ohľadom funkcie logovania 
 
Priebeh stretnutia: 
Roman predstavil vykonanú implementáciu logovania, kde popísal rôzne praktiky a výpisy 
pri potrebných častiach kódu. Daná funkcionalita by mala pomôcť s hľadaním chýb, 
respektíve s oznamovaním vykonávaných akcii pre užívateľa.  
Následne sme prebrali rôzne návrhy riešenia kvôli nie úplne korektnej detekcii 
odpoveďových hárkov pri použití rôznych písacích potrieb. Prekonzultovali sme riešenia ako 
použitie jednotlivých písacích potrieb, ako napríklad ceruziek, alebo guličkových pier. Ďalší 
potrebný návrh riešenia bol zákaz atramentových pier, ktoré znižujú úspešnosť detekcie. 
Pre rýchlejšie vyhodnocovanie úspešnosti Matúš pripraví program, ktorý bude objektívne 
vyhodnocovať úspešnosti detekcie podľa skutočných výsledkov z odpoveďových hárkov. 
 
Plán do budúceho stretnutia: 
Prekonzultovanie problému ohľadom písacích potrieb s vedúcim TP a riaditeľom UIM 
Pridanie funkcionality na vyhodnocovanie úspešnosti detekcie na odpoveďových hárkoch 
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